
 
 

МІСЬКА РАДА МІСТА КРОПИВНИЦЬКОГО 

 

П Р О Т О К О Л   №  42 

 

засідання постійної комісії Міської ради міста Кропивницького з питань 

охорони здоров’я, освіти, культури, молоді і спорту та соціальної політики 

 

від 21 травня 2020 року  

м. Кропивницький 

 

Голова комісії: М.Гамальчук   

Присутні члени комісії: Т.Волкожа – секретар комісії,  

Л.Матяшова – заступник голови комісії, 

О.Артюх, О.Капітонова, Р.Колісніченко 

 

Відсутні члени комісії: 

  

А.Ніжнікова  

Запрошені:                            

 

Ю.Вовк – начальник управління соціальної 

підтримки населення Міської ради міста 

Кропивницького, 

Л.Костенко – начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького, 

Т.Ломова – в.о. директора департаменту з 

питань економічного розвитку, торгівлі та 

інвестицій – начальника управління 

економіки Міської ради міста 

Кропивницького, 

О.Макарук – начальник управління охорони 

здоров’я Міської ради міста Кропивницького, 

А.Назарець – начальник управління культури 

і туризму Міської ради міста Кропивницького, 

В.Пугач – головний спеціаліст відділу 

організації пасажирських перевезень та 

дорожнього руху управління розвитку 

транспорту та зв’язку Міської ради міста 

Кропивницького,  

К.Черкасська – заступник начальника 

управління молоді та спорту Міської ради 

міста Кропивницького, 

О.Бринза – автор петиції 

 

Порядок денний: 
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1. Про розгляд електронної петиції від 14.04.2020 щодо будівництва 

Льодової Арени (розвитку хокею, фігурного катання)  

Доповідає: К.Черкасська – заступник начальника управління 

молоді та спорту Міської ради міста 

Кропивницького 

  

2. Про розгляд електронної петиції від 12.05.2020 щодо капітального 

ремонту Спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 14 Кіровоградської ради 

Кіровоградської області  

Доповідає: 

  

Л.Костенко – начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького  
3. Про погодження доопрацьованого проєкту рішення міської ради  

№ 4071 «Про затвердження Положення про управління освіти Міської ради 

міста Кропивницького в новій редакції» 

Доповідає: Л.Костенко – начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

4. Про погодження доопрацьованого проєкту рішення міської ради  

№ 4119 «Про затвердження Положення про конкурс на посаду керівника 

комунального закладу загальної середньої освіти міста Кропивницького у 

новій редакції» 

Доповідає: Л.Костенко – начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

5. Про погодження проєкту рішення міської ради № 4131 «Про надання 

згоди на безоплатне прийняття до комунальної власності територіальної 

громади міста Кропивницького майнових комплексів закладів освіти, які 

перебувають у комунальній власності територіальної громади смт Нового» 

Доповідає: Л.Костенко – начальник управління освіти 

Міської ради міста Кропивницького 

 

6. Про погодження доопрацьованого проєкту рішення міської ради 

№ 4132 «Про внесення змін до рішення міської ради від 15 березня 2017 року 

№ 833 «Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я               

м. Кропивницького на 2017-2020 роки» 

Доповідає: О.Макарук – начальник управління охорони 

здоров’я Міської ради міста Кропивницького 

 

7. Про погодження проєкту рішення міської ради № 3974  

«Про звільнення осіб з інвалідністю І та ІІ груп по зору на 50 відсотків від 

абонентської плати за користування квартирними телефонами» 

 

Доповідає: В Пугач – головний спеціаліст відділу організації 

пасажирських перевезень та дорожнього руху 
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управління розвитку транспорту та зв’язку 

Міської ради міста Кропивницького  

 

8. Про погодження  доопрацьованого проєкту рішення міської ради         

№ 3991 «Про внесення змін до рішення міської ради від 27 грудня 2016 року 

№ 742 «Про затвердження Програми розвитку культури і туризму в                      

м. Кропивницькому на 2017-2020 роки» 

Доповідає: А.Назарець  – начальник управління культури і 

туризму Міської ради міста Кропивницького 

 

9. Про погодження доопрацьованого проєкту рішення міської ради  

№ 4009 «Про внесення змін до рішення міської ради від 21 листопада  

2017 року № 1197 «Про започаткування міської премії в галузі культури» 

Доповідає: А.Назарець  – начальник управління культури і 

туризму Міської ради міста Кропивницького 

 

10. Про погодження доопрацьованого проєкту рішення міської ради  

№ 4056 «Про внесення змін до рішення міської ради від 17 січня 2017 року  

№ 760 «Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення міста на 2017-2022 роки» 

Доповідає: Ю.Вовк – начальник управління соціальної 

підтримки населення Міської ради міста 

Кропивницького 

 

11. Про погодження проєкту рішення міської ради № 4057 «Про 

внесення змін до рішення міської ради від 17 січня 2017 року № 759 «Про 

затвердження Комплексної програми підтримки учасників антитерористичної 

операції, операції Об’єднаних сил в східних областях України та членів їх 

сімей на 2017-2022 роки» 

Доповідає: Ю.Вовк – начальник управління соціальної 

підтримки населення Міської ради міста 

Кропивницького 

 

12. Про погодження проєкту регуляторного акта - рішення міської ради 

№ 4069 «Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме 

майно, відмінне від земельної ділянки» 

Доповідає: Т.Ломова – в.о. директора департаменту з питань 

економічного розвитку, торгівлі та інвестицій – 

начальника управління економіки Міської ради 

міста Кропивницького 

 

13. Про погодження проєкту регуляторного акта - рішення міської ради 

№ 4070 «Про встановлення розмірів ставок єдиного податку» 
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Доповідає: Т.Ломова – в.о. директора департаменту з питань 

економічного розвитку, торгівлі та інвестицій – 

начальника управління економіки Міської ради 

міста Кропивницького 

 

1. СЛУХАЛИ: 

 К.Черкасську, яка надала інформацію щодо розгляду електронної 

петиції від 14.04.2020 про будівництво Льодової Арени (розвитку хокею, 

фігурного катання) та повідомила, що в міському бюджеті кошти на 

будівництво Льодової Арени в 2020 році не передбачені. Зважаючи на високу 

вартість реалізації зазначеного у петиції проєкту, будівництво Льодової Арени  

в  м. Кропивницькому можливе лише за умови виділення цільових коштів з 

Державного бюджету та співфінансування з міського бюджету.  

 Водночас, Катерина Черкасська повідомила, що постановою Кабінету 

Міністрів України від 09 червня 2010 року № 412, затверджено Державну 

цільову соціальну програму «Хокей України», якою передбачено будівництво 

спортивних споруд зі штучним льодом в обласних центрах України. 

 Відповідно до вищезазначеної постанови розглядалась можливість 

будівництва критого льодового комплексу на 101-му мікрорайоні, біля 

Центральноукраїнського національного технічного університету. 

 Рішенням Кіровоградської міської ради від 29 січня 2013 року  

№ 2240 передано в постійне користування ДП «Льодові арени» земельну 

ділянку площею 1,2 га для будівництва споруди зі штучним льодом по                        

просп. Університетському. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

 Депутати висловили позицію, що будівництво Льодової Арени не на часі, 

у зв’язку з ситуацією, яка склалася в державі через пандемію  СOVID-19, зараз 

кошти з міського бюджету доцільно спрямувати на боротьбу з 

коронавірусом та ліквідацію наслідків. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Не підтримати електронну петицію від 14.04.2020 щодо будівництва 

Льодової Арени (розвитку хокею, фігурного катання), як таку, що не може 

бути реалізована, через високу вартість зазначеного проєкту, недостатнім 

фінансуванням міського бюджету та у зв’язку з ситуацією, яка склалася в 

державі через пандемію  СOVID-19. 

Результати голосування: 

«за» – 4, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 1. 

Рішення прийнято. 

 

 

2. СЛУХАЛИ: 
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  Л.Костенко, яка надала інформацію щодо розгляду електронної петиції 

від 12.05.2020 про капітальний ремонт Спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів  

№ 14 Кіровоградської міської ради Кіровоградської області та повідомила, що  

приміщення даної школи є пам’яткою архітектури місцевого значення, з 

охоронним номером і тому  будь-які ремонтно-будівельні роботи на об’єктах 

та пам’ятках культурної спадщини проводяться на підставі погодження в 

установленому порядку проєктно-кошторисної документації, а також на 

підставі письмового дозволу на проведення робіт, наданого органом охорони 

обласного рівня. 

 Відповідно до пункту 2 статті 24 Закону України «Про охорону 

культурної спадщини» використання пам’ятки повинно здійснюватись 

відповідно до режимів використання, встановлених органами охорони 

культурної спадщини, у спосіб, що потребує як найменших змін і доповнень 

пам’ятки та забезпечує збереження її матеріальної автентичності, а також  

елементів обладнання, оздоби і застосовується лише  консервація, реставрація, 

реабілітація. Таким чином проведення  капітального ремонту всієї будівлі 

школи, як пропонується автором петиції, забороняється. 

 В закладі виконувались капітальні ремонтні роботи: системи опалення, 

заміни вікон та дверних блоків в 2015 році, в 2016 році  ремонт підлоги фойє, 

у 2017 – 2019  році  виконувався поточний ремонт приміщення, покрівлі, 

санітарно-технічних мереж та на даний час виконується  поточний ремонт 

санітарних вузлів. 

  За рахунок коштів бюджету розвитку була придбана комп’ютерна 

техніка, меблі, посуд, технологічне обладнання, будівельні матеріали, 

канцелярські товари. 

 Також повідомила, що враховуючи надзвичайну ситуацію, яка склалась 

в державі, виконавчими органами Міської ради міста Кропивницького 

проведена робота над оптимізацією видатків міського бюджету по всім 

програмам фінансування, з метою реагування на ситуацію по запобіганню, 

поширенню територією міста гострої респіраторної хвороби СOVID-19 та її 

наслідками, для надання грошової допомоги та фінансування заходів, 

спрямованих на запобігання виникненню та поширенню, локалізацію та 

ліквідацію спалахів пандемії. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Л.Бринза, яка зазначила, що школа наразі знаходиться в незадовільному 

стані та вказала на недоліки, а також звернула увагу присутніх про 

необхідність виділення коштів для проведення капітального ремонту пам’ятки 

архітектури, що дозволить як найдовше зберегти її, а також забезпечить 

належні умови для учнів та педагогічного колективу. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії.  

 Депутати висловили позицію, що проведення капітального ремонту 

Спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 14 Кіровоградської міської ради 

Кіровоградської області  не на часі та вирішили не підтримувати петицію, 

тому що вирішення питання щодо капітального ремонту школи не  може 
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бути реалізованим найближчим часом, у зв’язку з недостатнім 

фінансуванням міського бюджету та ситуацією, яка склалася в державі 

через пандемію СOVID-19. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати електронну петицію від 12.05.2020 щодо капітального 

ремонту Спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 14 Кіровоградської ради 

Кіровоградської області. 

Результати голосування: 

«за» – 0, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 5. 

Рішення не прийнято. 

 

2. Не підтримати електронну петицію від 12.05.2020 щодо капітального 

ремонту Спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 14 Кіровоградської ради 

Кіровоградської області, у зв’язку недостатнім фінансуванням міського 

бюджету та ситуацією, яка склалася в державі через пандемію СOVID-19. 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

 3. Після закінчення карантину провести виїзне засідання постійної 

комісії Міської ради міста Кропивницького з питань охорони здоров’я, освіти, 

культури, молоді і спорту та соціальної політики спільно з відповідальними 

керівниками виконавчих органів міської ради з метою обстеження будівлі 

Спеціалізованої школи І-ІІІ ступенів № 14 Кіровоградської ради 

Кіровоградської області на предмет необхідності капітального ремонту. 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

     Рішення прийнято. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

 Л.Костенко, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки 

доопрацьованого проєкту рішення міської ради № 4071 «Про затвердження 

Положення про управління освіти Міської ради міста Кропивницького в новій 

редакції» та ознайомила з основними його положеннями.  

 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити  доопрацьований  проєкт  рішення  міської  ради  № 4071 «Про  

затвердження Положення про управління освіти Міської ради міста 

Кропивницького в новій редакції». 

Результати голосування: 
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«за» – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

4. СЛУХАЛИ: 

 Л.Костенко, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки 

доопрацьованого проєкту рішення міської ради № 4119 «Про затвердження 

Положення про конкурс на посаду керівника комунального закладу загальної 

середньої освіти міста Кропивницького у новій редакції» та ознайомила з 

основними його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 4119 «Про 

затвердження Положення про конкурс на посаду керівника комунального 

закладу загальної середньої освіти міста Кропивницького у новій редакції». 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

5. СЛУХАЛИ: 

 Л.Костенко, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки проєкту 

рішення міської ради № 4131 «Про надання згоди на безоплатне прийняття до 

комунальної власності територіальної громади міста Кропивницького 

майнових комплексів закладів освіти, які перебувають у комунальній 

власності територіальної громади смт Нового» та ознайомила з основними 

його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Погодити проєкт рішення міської ради № 4131 «Про надання згоди на 

безоплатне прийняття до комунальної власності територіальної громади міста 

Кропивницького майнових комплексів закладів освіти, які перебувають у 

комунальній власності територіальної громади смт Нового». 

Результати голосування: 

«за» – 5 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

  Після п’ятого питання до роботи комісії долучився депутат Міської 

ради міста Кропивницького Р.Колісніченко. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

 О.Макарук, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки 

доопрацьованого проєкту рішення міської ради № 4132 «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 15 березня 2017 року № 833 «Про затвердження 

Програми розвитку галузі охорони здоров’я м. Кропивницького на 2017- 
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2020 роки» та ознайомила з основними його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 4132 «Про 

внесення змін до рішення міської ради від 15 березня 2017 року № 833 «Про 

затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я м. Кропивницького 

на 2017-2020 роки». 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

7. СЛУХАЛИ: 

В.Пугача, який пояснив присутнім підстави щодо підготовки проєкту 

рішення міської ради № 3974 «Про звільнення осіб з інвалідністю І та ІІ груп 

по зору на 50 відсотків від абонентської плати за користування квартирними 

телефонами» та ознайомив з основними його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити проєкт рішення міської ради № 3974 «Про звільнення осіб з 

інвалідністю І та ІІ груп по зору на 50 відсотків від абонентської плати за 

користування квартирними телефонами». 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  
 

8. СЛУХАЛИ: 

 А.Назарець, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки 

доопрацьованого проєкту рішення міської ради № 3991 «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 27 грудня 2016 року № 742 «Про затвердження 

Програми розвитку культури і туризму в м. Кропивницькому на 2017-2020 

роки» та ознайомила з основними його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 3991 «Про 

внесення змін до рішення міської ради від 27 грудня 2016 року № 742 «Про 

затвердження Програми розвитку культури і туризму в м. Кропивницькому на  

2017-2020 роки». 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

 

9. СЛУХАЛИ: 
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 А.Назарець, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки 

доопрацьованого проєкту рішення міської рад № 4009 «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 21 листопада 2017 року № 1197 «Про започаткування 

міської премії в галузі культури» та ознайомила з основними його 

положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 4009 «Про  

внесення змін до рішення міської ради від 21 листопада 2017 року  

№ 1197 «Про започаткування міської премії в галузі культури». 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

10. СЛУХАЛИ: 

 Ю.Вовк, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки 

доопрацьованого проєкту рішення міської ради № 4056 «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 17 січня 2017 року № 760 «Про затвердження 

Програми соціального захисту та соціальної підтримки окремих категорій 

населення міста на 2017-2022 роки» та ознайомила з основними його 

положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

 Погодити доопрацьований проєкт рішення міської ради № 4056 «Про 

внесення змін до рішення міської ради від 17 січня 2017 року № 760 «Про 

затвердження Програми соціального захисту та соціальної підтримки окремих 

категорій населення міста на 2017-2022 роки». 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

11. СЛУХАЛИ: 

 Ю.Вовк, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки проєкту 

рішення міської ради № 4057 «Про внесення змін до рішення міської ради від 

17 січня 2017 року № 759 «Про затвердження Комплексної програми 

підтримки учасників антитерористичної операції, операції Об’єднаних сил в 

східних областях України та членів їх сімей на  2017-2022 роки» та ознайомила 

з основними його положеннями. 

 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

 

ВИРІШИЛИ: 
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 Погодити проєкт рішення міської ради № 4057 «Про внесення змін до 

рішення міської ради від 17 січня 2017 року № 759 «Про затвердження 

Комплексної програми підтримки учасників антитерористичної операції, 

операції Об’єднаних сил в східних областях України та членів їх сімей на 2017-

2022 роки». 

Результати голосування: 

«за» – 5, 

«проти» – 0, 

«утримались» – 1. 

Рішення прийнято. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Т.Ломову, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки проєкту 

регуляторного акта - рішення міської ради № 4069 «Про встановлення ставок 

та пільг із сплати податку на нерухоме майно, відмінне від земельної ділянки» 

та ознайомила з основними його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИРІШИЛИ: 

Погодити проєкт регуляторного акта - рішення міської ради  

№ 4069 «Про встановлення ставок та пільг із сплати податку на нерухоме 

майно, відмінне від земельної ділянки». 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

13. СЛУХАЛИ: 

Т.Ломову, яка пояснила присутнім підстави щодо підготовки проєкту 

регуляторного акта - рішення міської ради № 4070 «Про встановлення розмірів 

ставок єдиного податку» та ознайомила з основними його положеннями. 

 В обговоренні питання взяли участь всі члени комісії. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

 Р.Колісніченко, член постійної комісії міської ради з питань охорони 

здоров’я, освіти, культури, молоді і спорту та соціальної політики, який 

запропонував зменшити ставку єдиного податку до 10 відсотків для другої 

групи платників єдиного податку з метою підтримки бізнесу у зв’язку  

з ситуацією, яка склалася в державі через пандемію СOVID-19. 

 

 

 

 

 

 

ВИРІШИЛИ: 
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1. Внести зміни до проєкту регуляторного акта - рішення міської ради  

№ 4070 «Про встановлення розмірів ставок єдиного податку», а саме: у 

підпункті 2 пункту 1 цифру «15» замінити на цифру «10». 

2. Погодити проєкт регуляторного акта - рішення міської ради  

№ 4070 «Про встановлення розмірів ставок єдиного податку» зі змінами. 

Результати голосування: 

«за» – 6 (одноголосно). 

Рішення прийнято.  

 

 

 

Голова комісії      Микола ГАМАЛЬЧУК 

 

 

Секретар комісії       Тетяна ВОЛКОЖА 


